

Ref : **ADM/LMN/2024/2** المرجع :  
Date: **04/01/2024** التاريخ :

### LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

**To :** All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي

**Location :** Free Port, Abu Dhabi

الموقع : الميناء الحر، أبوظبي

**Subject :** MUBADALA ABU DHABI SAIL GRAND PRIX

الموضوع : بطولة جائزة مبادلة أبوظبي الكبرى للإبحار

Please be advised that Mubadala Abu Dhabi Sail Grand Prix race event will be organized from Wednesday, 10<sup>th</sup> January at 09:00 am to Sunday 14<sup>th</sup> January 2024 at 06:00 pm, in the Free Port, Abu Dhabi, as per the attached illustrative map and timetable.

يرجى العلم بأنه سيتم تنظيم بطولة جائزة مبادلة أبوظبي الكبرى للإبحار وذلك اعتباراً من يوم الأربعاء الموافق 10 يناير في تمام الساعة 09:00 صباحاً حتى يوم الأحد 14 يناير 2024 في تمام الساعة 06:00 مساءً في الميناء الحر بأبوظبي، وفقاً للخريطة التوضيحية والجدول الزمني المرفق.

All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi are prohibited to enter the races and events area during the activities period and are required to exercise extra cautions and keep clear from the Racetrack, signposts and water marks which will be installed during the races' days.

يُحظر على جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي دخول مناطق السباقات والفعاليات خلال فترة الأنشطة كما يجب عليهم توخي المزيد من الحذر والابتعاد عن مضمار ومسارات السباق والعلامات الإرشادية والمائية التابعة له والتي سيتم تثبيتها في الأيام المخصصة للسباقات.



سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحري

**Capt. Saif Al Mheiri**  
Managing Director - AD Maritime

## الخريطة التوضيحية والجدول الزمني **Illustrative Map and Timetable**



EVENT WEEK - ABU DHABI

## **KEY TIMINGS - REHEARSAL AND RACE DAY**

Friday, January 12th  
12:30 - 16:00 Exclusion Zone Active  
14:00 - 15:30 Broadcast On Air  
14:07 - 14:22 Practice Race 1  
14:37 - 14:52 Practice Race 2  
15:05 - 15:20 Practice Race 3

**Saturday, January 13th**  
12:30 - 16:00 Exclusion Zone Active  
14:00 - 15:30 Broadcast On Air  
14:07 - 14:22 Race 1  
14:37 - 14:52 Race 2  
15:05 - 15:20 Race 3

**Sunday, January 14th**  
12:30 - 16:00 Exclusion Zone Active  
14:00 - 15:30 Broadcast On Air  
14:06 - 14:21 Race 4  
14:34 - 14:49 Race 5  
15:03 - 15:18 Final

Abu Dhabi Maritime  
PO Box 54477  
Abu Dhabi, UAE

Telephone: +971 2 695 2000  
Facsimile: +971 2 695 2177  
Email: [info@admaritime.ae](mailto:info@admaritime.ae)

أبوظبي البحري  
54477  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة